



اللغة: الإنجليزية

المكان: بالي، إندونيسيا

التاريخ: 20-21 أيار/مايو 2024

الاجتماع البرلماني بمناسبة المنتدى العالمي العاشر للمياه

[مسجل مسبقاً؟](#)

[تسجيل الآن](#)

إن المنتدى العالمي للمياه هو أكبر فعالية في العالم حول المياه، يتم تنظيمه كل ثلاث سنوات. يجمع بين مجتمع المياه العالمي وصانعي القرار الرئيسيين لتعزيز التقدم الجماعي في معالجة مسائل المياه العاجلة. وسيشكل الاجتماع البرلماني بمناسبة المنتدى العالمي العاشر للمياه، الذي يشارك في تنظيمه مجلس النواب في إندونيسيا والاتحاد البرلماني الدولي، جزءاً حاسماً من العملية السياسية في المنتدى. ستتاح للبرلمانيين من جميع أنحاء العالم الفرصة لتعزيز التشريعات لمعالجة ندرة المياه، وتعزيز التعاون البرلماني بشأن توسيع الوصول إلى المياه المأمونة، وحشد العمل بشأن المياه من أجل الأمن والازدهار العالميين. سيتم مشاركة دعوة رسمية وجدول أعمال ورابط للتسجيل في الوقت المناسب. في حين أن الفعالية متاحة لجميع البرلمانيين، ويتم تشجيع البرلمانيين العاملين مباشرة في مسائل المياه والتنمية المستدامة وتغير المناخ والصحة على الحضور.





اللغة: الإنجليزية

المكان: بالي، إندونيسيا

التاريخ: 20-21 أيار/مايو 2024

معلومات عن المندوب

يرجى ملء جميع الحقول الواردة في هذه الصفحة بدقة، إذ لا يمكن تعديلها في مرحلة لاحقة.
جميع الحقول المشار إليها ب* هي إلزامية. يرجى الضغط مرتين على التالي Next للمتابعة.

* اللقب

* الاسم

* الشهرة

(بالأحرف الكبيرة في اللغة الأجنبية)

* الجندر

اليوم/الشهر/السنة

* تاريخ الميلاد

* عنوان البريد الإلكتروني

* رقم الهاتف (يرجى ذكر رمز البلد)



معلومات عن فئة التسجيل

- إذا كان برلمانكم من بين الـ180 عضواً في الاتحاد البرلماني الدولي، يرجى اختيار **عضو في الاتحاد البرلماني الدولي**.
- إذا كنت جزءاً من السلك الدبلوماسي، يرجى اختيار أيضاً **عضو في الاتحاد البرلماني الدولي**.
- إذا كانت منظماتكم من بين الـ15 عضواً المنتسبين، يرجى اختيار **عضو منتسب**.
- إذا كانت منظماتكم من بين الـ70 مراقباً دائماً في الاتحاد البرلماني الدولي، يرجى اختيار **مراقب دائم**.
- إذا كنت غير متأكد، يرجى التواصل عبر البريد الإلكتروني التالي:
[.postbox@ipu.org](mailto:postbox@ipu.org)

* فئة التسجيل

* فئة المشارك

* البلد

أنا أسجل بالنيابة عن هذا الشخص

التالي

إلغاء





Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.



Language English



DATE

20-21 May 2024



LOCATION

Ball, Indonesia

[Home](#) [Contact Us](#)

Parliamentary Meeting on the occasion of the 10th World Water Forum

[Register Now](#)

[Already registered?](#)

The World Water Forum is the world's largest event on water, organized every three years. It brings together the global water community and key decision-makers to promote collective progress on addressing urgent water issues. The Parliamentary Meeting on the occasion of the 10th World Water Forum, co-organized by the Indonesian House of Representatives and the Inter-Parliamentary Union (IPU), will form a critical part of the political process at the Forum. Parliamentarians from around the world will have the opportunity to promote legislation to address water scarcity, enhance parliamentary cooperation on expanding access to safe water, and mobilize action on water for global security and prosperity.

An official invitation, agenda and registration link will be shared in due course. While the event is open to all parliamentarians, parliamentarians working directly on water issues, sustainable development, climate change and health are encouraged to attend.



Language English



DATE

20-21 May 2024



LOCATION

Bali, Indonesia

DELEGATE INFORMATION

Please fill all fields on **this** page carefully as it cannot be modified later.
All fields marked with * are mandatory. Click Next twice to proceed.

* Salutation	<input type="text"/>
* First Name	<input type="text"/>
* LAST NAME (in CAPITALS)	<input type="text"/>
* Gender	<input type="text"/>
* Date of Birth	<input type="text" value="dd/mm/yyyy"/>
* Email Address	<input type="text"/>
* Telephone (please include the country code)	<input type="text"/>

REGISTRATION CATEGORY INFORMATION

- If your Parliament is one of the [180 Members of the IPU](#), please choose **IPU Member**.
- If you are part of the Diplomatic corps please also choose **IPU Member**.
- If your organization is one of the [15 Associate Members](#), please choose **Associate Member**.
- If your organization is one of the [70 IPU Permanent Observers](#) please choose **Permanent Observer**.
- If you are unsure please contact postbox@ipu.org.

* Registration Category	<input type="text"/>
* Participant Category	<input type="text"/>
* Country	<input type="text"/>

I'm registering on behalf of this person

Cancel

Next